
 
 

 
 

 Referat 

 
  
Tilstede:   
Bjørn Bergheim, Statkraft (leder VTF) 
Sigve Rist, Lofotkraft Produksjon  
Ingebrigt Bævre, Statkraft 
Oddmund Brevik, Hafslund E-CO  
Ragnhild Hoel, Tafjord Kraftproduksjon 

Anne Marit Ruud, Energi Norge AS (sekretær VTF) 
 
Forfall:  
 
Dato: 18.1.2023, kl. 09.00-10.30 
Sted: Teams 
Sak: VTF Styremøte #1-2023 

  
 

 

1. Kommentarer til agenda og godkjenning av referat fra møtet  
Referat VTF styremøte #10-2022.pdf godkjent 

VTF SAKSBEHANDLING 
2. NVEs utkast til skjema for VTA sin egenerklæring etter revurdering – diskusjon og 

tilbakemelding til NVE 
Generelt: 
- Dette skjemaet gir en fin gjennomgang og sjekkliste for VTA 
- Planlegger NVE at det skal være frivillig eller et krav å fylle ut dette skjemaet? 
- Et følgebrev fra revurdering kan i mange tilfeller inneholde forpliktelser ift videre 

framdrift som kan inkludere store økonomiske forpliktelser. I flere organisasjoner har 
ikke VTA fullmakt til å signere dette.  

- Skjemaet bør ha avkryssingsbokser istedenfor å skrive ja og nei på alle punkt. 
Kommentarer til høyder og høydesystem: 
- All data om dammen bør samles på et sted, dvs. flytt høydedata opp sammen med 

resten av data om dammen. 
- Side 2 med «koter i lokalt høydesystem» bør ha et eget felt for å utdype hvilket 

høydesystem det er snakk om. Det er lite mening i å fylle ut kotene uten å vite hvilket 
høydesystem det er. Lokale høydesystem avviker oftest fra både NN54 og NN2000. 
Det er også brukt uttrykket 'konsederte høyder' altså det som er gitt i konsesjonen. 

- Det kan være greit å beskrive NN1954 sammen med lokalt høydesystem/ 
konsesjonshøyder.  

- Under koter står «Koter i lokalt høydesystem/konsesjonshøydesystem ved avvik fra 
NN2000». Hva betyr avvik her? Det er vel ikke krav om at alle høyder skal være i 
NN2000. 

Annet: 
- Under Del 2 1 a) står det «Følgende godkjente fagpersoner…», men det er ikke plass 

https://nhosp.sharepoint.com/:b:/s/VTF-styret/EfdhhAcaphtBiha_c2X4sBQB9Hvlqn5nWyHxgLCoLSMlIA?e=r7ogj1


 

til å skrive navn. Det er bare avkryssing. Rubrikken må derfor endres. 
- 3 c) dette punktet er litt smør på flesk så lenge en skal kontrollere laster og 

flomberegningene sin gyldighet (punkt 3a). 
- 3 d) Det står «kontroll av tappekapasitet for tørrlegging […]». Her er vi usikre på 

ordvalget som er brukt. Det er ikke krav til kapasitet på tørrlegging, bare at dammer 
som ikke har andre tørrleggingsmuligheter skal ha manøvrerbart bunntappeløp. 
Dette punktet bør endres til mulighet for tørrlegging og eventuelt tappekapasitet for 
beredskapsmessig senkning. 

- Under Del 5 står det i høyre kolonne «År avviket lukkes». Er dette det samme som 
fristen konsulenten setter, og er dette en forpliktelse fra VTA/dameier? Sjekkpunktet 
kan vel bare være at det oversendes en framdriftsplan? 
 
Svar oversendes NVE ved Goranka Grzanic. 

 
3. VTF Årsmøte – årsrapportering, etc 

- Valg til VTF styringsgruppe og valgkomite, se oversikt VTF styremedlemmer 
- Forslag om Erik Hauglin etter Fridjar Molle som vara i region Øst 
- Valg av Øyvind Steffenach til å etterfølge Torstein Tjelde i valgkomiteen 

- Innkalling til årsmøtet sendes ut. Siste versjon av handlingsplan legges ut på 
nettsiden. 

- Dokumenter til årsmøtet legges sammen med VTF referater på nettsiden. 

 
ARRANGEMENT 

4. Fagdag fyllingsdammer - 1. februar - program  

5. VTF Vintermøte 2023 - 2. februar – se program  her 
 

ANNET 

6. Neste styremøter (Teams): 27.2.23 

https://nhosp.sharepoint.com/:x:/s/VTF-styret/Ee99t9kkhyREn4gpPtqyWqABUmxlCDp6c1YDL0YoEmUeLA?e=4dJoFW
https://nhosp.sharepoint.com/:x:/s/VTF-styret/EZ6j8nlCajpBj9U_IIeRGMMBBHY2ONkd7jxNCpshD3HWXQ?e=U5skGW
https://nhosp.sharepoint.com/:x:/s/VTF-styret/ETo55BU1VT1KtYqOW-auQLcBkWF2EQZyJVBsMcBLxWzTZA?e=3uAZ0S

